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Zápis z jednání komise č. 2 

 

Datum konání: 18. 2. 2019 

Místo konání: zasedací místnost RM  

Přítomni (viz. prezenční listina): RNDr. Vlastimil Válka, Ing. Tomáš Čada, Michal Kůřil, 

Radovan Löffler, Martin Mrkus, Štěpán Němec, Miroslava 

Pozděchová Knotková, Mgr. Ivana Řezáčová 

Omluveni: Mgr. Erik Schovanec 

Nepřítomni:  

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninová 

Zapisovatel(ka): Mgr. Jana Jelínková 

Ověřovatel(ka): Miroslava Pozděchová Knotková 

Čas jednání: 16.00 – 18.00 h 

Program jednání:  

 

1. Informace o jednání pracovní skupiny 

2. Hodnocení a schválení návrhů dotací z rozpočtu pro rok 2019 

3. Různé 

 

Průběh jednání 

Předseda komise RNDr. Vlastimil Válka přivítal přítomné na druhém zasedání sportovní komise, 

stanovil zapisovatele (J. Jelínková) a ověřovatele zápisu (M. Pozděchová Knotková). 

Poté předseda seznámil členy SK s programem jednání a nechal o tomto programu hlasovat: 

Hlasování: 8 – 0  – 0 

1. Informace o jednání pracovní skupiny  

Předseda informoval o průběhu jednání pracovní skupiny. Členové postupně hodnotili všechny 

přijaté žádostí o dotace z programu na podporu sportu na rok 2019, neměli však ještě k dispozici 

auditní zprávu, která hodnotí formální správnost podaných vyúčtování za předchozí období 

(oprávněnost žadatelů). Předseda pohovořil o jednotlivých kritériích hodnocení žádostí, přičemž 
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zdůraznil nutnost vícezdrojového financování. Dále přiblížil, jakým způsobem byla stanovena 

přepočítávací tabulka, která k  dosaženému počtu bodů, přiřazuje procentní plnění požadované 

částky. Sdělil, že každý z členů skupiny si předchystal svoje hodnocení, poté následovala diskuse 

nad jednotlivými žádostmi a u každé z nich se zapisovaly poznámky zdůvodňující udělené 

hodnocení. Bodové hodnocení, odpovídající navrhovaná částka a částka po plošném krácení 

(nutném z důvodu omezeného rozpočtu) se zapsaly do tabulky předložené k vyjádření členům SK.  

 

2. Hodnocení a schválení návrhů dotací z rozpočtu pro rok 2019 

 

Předseda vyzval přítomné k diskusi a komentářům předloženého hodnocení. Do diskuse zapojili 

M. Mrkus, M. Kůřil, Ing. T. Čada, M. Pozděchová Knotková, na vznesené dotazy ke konkrétním 

žádostem odpověděli PaedDr. Slaninová a RNDr. Válka. 

Předseda upozornil členy SK, aby při hlasování zůstali objektivní, měli na mysli sport jako celek a 

potřeby všech klubů, ne jen toho, jehož jsou členy. Poté nechal o návrhu hlasovat. 

Sportovní komise se usnesla a v programu na podporu sportu na rok 2019 podává návrh na 

přidělení částek uvedených v příloze 1 tohoto zápisu. 

Hlasování: 8 – 0  – 0 

 

3. Různé 

Vedoucí OŠK informovala o stížnostech na hluk z basketbalové haly během víkendových zápasů, 

aktuálně byl stěžovatelem podán podnět na Krajskou hygienickou stanici. Bude tedy nutné sjednat 

nápravu formou úpravy provozního řádu haly a uzavření dodatku ke Smlouvě o výpůjčce s TJ 

Jiskra Kyjov. Ing. Čada podal za TJ Jiskra k této záležitosti doplňující informace a návrhy řešení. 

M. Mrkus vznesl dotaz, zda město neuvažuje o dalších běžeckých trasách, protože lidé se běhání 

věnují čím dál víc. Předseda komise nastínil, že nejlogičtější by bylo propojení Polámaných 

s Chrastem. 

Ing. Čada podal za výbor aktuální informace o projektu rekonstrukce koupaliště a výstavbě 

krytého bazénu, zdůraznil nutnost zapojení odborníků se zkušenostmi s tak velkou investiční akcí 

a nastínil rozdíl v činnosti výboru a pracovní skupiny ustanovených v souvislosti se zmíněnými 

projekty. 

M. Kůřil se dotazoval, zda se uvažuje o zvětšení ledové plochy. Odpověděla vedoucí OŠK. 

Poté předseda ukončil debatu, poděkoval všem za účast a druhé jednání sportovní komise ukončil. 
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Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

Sportovní komise se usnesla a v programu na podporu sportu na rok 2019 podává návrh na 

přidělení částek uvedených v příloze 1 tohoto zápisu. 

Hlasování: 8 – 0  – 0 

 

Zapsala: Mgr. Jana Jelínková 

Ověřila: Miroslava Pozděchová Knotková 


